

Cairo, April 20th, 2015 – Based on the Board delegation to the management which was previously communicated on April 2nd 2015, the management decided to submit a binding offer to acquire CITI Bank's offered retail portfolio.

There can be no assurance that submitting the offer will result in any specific transaction, and it is possible that no transaction will occur.

Accordingly, the Bank will inform the market of any new material event that result from this process.

END OF RELEASE

القاهرة في 20 إبريل 2015 بالإشارة إلى قيام مجلس إدارة البنك التجاري الدولي بتفويض الإدارة التنفيذية في اتخاذ القرار بخصوص تقديم عرض ملزم لبنك سيتي للاستحواذ على المحفظة المعروضة من قبل البنك والذي تم الإعلان عنه في بيان سابق بتاريخ 2 إبريل 2015، قررت إدارة البنك المضي قدماً في تقديم العرض الملزم السالف ذكره.

هذا ولا يتحتم على قيام الإدارة بتقديم العرض الملزم الوصول إلى اتفاق على عملية الاستحواذ. كما أنه من الممكن ألا يتم إبرام أي صفقة في هذا الشأن.
وعليه، سيقوم البنك بموافاة السوق بأية مستجدات.

نهاية البيان

